



Centre  
Culturel  
Canadien  
Paris

Canadian  
Cultural  
Centre  
Paris



SEMAINE  
ACADIENNE



Shaun Ferguson

Jeudi / Thursday 21.11



**Centre  
Culturel  
Canadien**  
Paris

**Canadian  
Cultural  
Centre**  
Paris

**CONCERT / CONCERT**

# Shaun Ferguson

**Jedi / Thursday 21.11**  
**20:00**

**Guitariste virtuose et compositeur accompli, Shaun Ferguson propose une musique instrumentale moderne, libre et transcendante.**

**Originaire de la Péninsule acadienne au Nouveau-Brunswick, Shaun Ferguson captive son auditoire avec sa personnalité charismatique et ses envolées musicales. Il présentera au public son dernier album *Résilience*.**

**Ce concert est programmé dans le cadre de la Semaine acadienne au Centre culturel canadien.**

A virtuoso guitar player and accomplished composer, Shaun Ferguson makes modern, free and transcendent instrumental music.

A native of the Acadian Peninsula in New-Brunswick, Shaun Ferguson captivates his audience with his charismatic personality and flights of musical inspiration. He will introduce the public to his latest album, *Résilience*.

This concert is part of Semaine acadienne at the Canadian Cultural Centre.

Plus d'infos / Further information: [shaunferguson.bandcamp.com](http://shaunferguson.bandcamp.com)

**Entrée libre sur réservation dans la limite des places disponibles.**

**Réservation sur notre site internet [www.canada-culture.org](http://www.canada-culture.org)**

Booking is subject to availability. Book on our website [www.canada-culture.org](http://www.canada-culture.org)

T : +33 (0)1 44 43 21 90  
[www.canada-culture.org](http://www.canada-culture.org)

130, rue du Faubourg Saint-Honoré  
F-75008 Paris